

A Greener Life

李睿希

(盱眙县古桑中心小学六(2), 江苏淮安 211700)

With the increasing concerns about environmental problems and climate change, people are calling for a green lifestyle to protect our Earth.

Green living life is important for both the Earth and human beings. As we all know, last year, Moscow was so warm in December that the government resorted to sending trucks filled with artificial snow to decorate a new year display in the city centre. The warm December weather also interrupted hibernation at Moscow zoo. Nobody really knows the causes of this, but we should make our best efforts to form an eco-friendly life style.

First of all, there are three principles to follow — saving, reusing and recycling. Firstly, we should save energy and reduce waste, such as plastic bags and disposable chopsticks. Besides, it is good for us to reuse

our resources. For example, we can wash vegetables and water flowers with the water used to clean rice. Thirdly, we should respond to the government's call and sort the rubbish for recycling. I believe that these can help us a lot to lead an eco-friendly life.

Furthermore, I think cleaner fuels need to be developed to reduce pollution. For instance, nowadays, the technology can be used to produce electric cars. Additionally, more and more underground train systems are built, which is benefit for environmental protection.

In conclusion, forming a green life is useful to prevent environmental degradation. As long as we do our part well, we will reach the eco-friendly destination by combining environmental protection with technology.

绿色生活

随着环境问题和气候变化问题越来越受关注,人们呼吁用绿色生活方式来保护我们的地球。

绿色的生活方式对于地球和人类来说都是至关重要的。众所周知,莫斯科去年 12 月的天气十分暖和,以至于政府不得不派出卡车用人造雪来装饰市中心的新年表演。这 12 月份的温暖气候也同样打扰了莫斯科动物园里动物们的冬眠。没有人知道造成这气象形成的原因,但是人们应尽最大努力,来形成绿色的生活方式。

首先,我们需要遵守三项原则——节约,重复利用和回收循环再利用。第一,我们应该节约能源,减少浪费。例如:我们可以减少塑料袋和一次性筷子的使用。其次,重复利用资源也是一

件有益的事。例如,我们可以利用淘米水来洗蔬菜、浇花。第三,我们应该响应政府号召,将垃圾分类再回收。我相信这些原则可以极大地帮助我们形成生态友好的生活方式。

再者,开发更清洁燃料以减少污染,这也有助于环境保护。例如,现在科学技术可以用于生产电动汽车。此外,越来越多的地铁系统建成,更是极大地降低了污染。

总之,形成绿色生活有助于阻止环境恶化。只要我们做好自己的应做之事,把环境保护与科技结合起来,就能达到生态友好的目的。

指导教师:丁菁

